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Skrivelse till Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning 
 
Majoritetspartierna i stadsdelsnämnden kommer alltid vara av uppfattningen att så många 
människor som möjligt ska vara i egenförsörjning. Stadens möjlighet att introducera 
ungdomar till arbete och tillhörigheten på en arbetsplats är fantastisk och vi önskar att så 
många som möjligt ska få denna möjlighet.  
 
Vi har förståelse för att pandemin försvårar arbetet med att få fram arbetsplatser med 
relevanta uppgifter. Men nu har besked kommit om att fler ungdomar än väntat sökt 
feriearbete hos oss vilket såklart är roligt. Om ungdomar tidigt i livet vill arbeta och göra rätt 
för sig vill vi i majoriteten premiera det i så stor utsträckning det går. 
 
Därför ber vi nu förvaltningen att snabbutreda möjligheten till fler feriearbeten för 
stadsdelens ungdomar. Vi ber förvaltningen att inventera de egna verksamheterna samt 
kontakta övriga nämnder och bolag inom staden för att finna fler relevanta arbetsuppgifter åt 
våra ungdomar. I den mån det är görligt rent juridiskt, ber vi även förvaltningen kontakta det 
privata näringslivet i vårt område vilket kan tänkas ställa upp. 
 
Stockholm som stad och Enskede-Årsta-Vantör som stadsdel ska alltid eftersträva medborgare 
i egenförsörjning. Att ungdomar tidigt får känslan av egenmakt och det självförtroende som 
det ger att arbeta är det bästa sättet att tidigt visa fördelarna med egenförsörjning.  
 


